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Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkafic6w ul. Jagielloriskiej zwracam siq z proibq o

zaprowadzenie porzEdku i bezpieczedstwa na skwerze (pasie zieleni)
pomigdzy jezdniami ul, Jagiellofskiej. Jest to miejsce spelniajqce rolq
wypoczynkowo - rekreacyjnq na kt6rym jest zbudowany dla najrntodszych
rnieszkadcdw Wtoclawka plac zabaw i sq taweczki parkowe.

Niestety miejsce to jest wykorzystywane przez wfociawskich bezdomnych.
taweczki wykorzystujq do spania i do miejsca biesiadowania, czgsto spoiywany
jest alkohol. Swoje potrzeby fizjologiczne zalatwiajq na miejscu gdzie

biesiadujq. Czqsto dochodzi do kt6tni i wykrzykiwania wulgaryzrn6w. To

wszystko na oczach mtodych wfoclawian, kt6rzy przyszli pobawii siq na placu

rabaw. Smr6d i fetor unoszQcy siq z miejsc biesiady bezdomnych uniemoiliwia
korzystanie z tego miejsca zgodnie z jego przeznaczeniem. Zdarza siq ,ie
biesiadujqcy pod wptywem alkoholu sE osobami agresywnymi i w6wcras
zachodzi uzasadniona obawa o bezpieczefstwo przebywajqcych na placu zabaw
dzieci i ich opiekun6w. Interwencje mieszkaric6w ulicy Jagiellofrskiej do sluib
odpowiedzialnych za porzqdek i bezpieczeistwo miasta sq bezskuteczne.

Mieszkaricy w desperacji i bezsilnofci dotychczasowego dzialania zwracajq siq

do Pana Prezydenta 0 pomoc.
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